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Pešpot je, pa je ni
Ker nas čevelj žuli le šesto leto, ne

najdemo pa pravega obliia, smo se
odločili, da povprašamo za svet
širšo javnost.

Gre zapešpot, kije ni več, čeprav
je vrisana v zazidalnem načnu za
MS 10 Novo Polje, vnešena v sred-
njeročni in letniplan občine, čeprav
smo opozorili na problematiko h-
kalno komisijo za komunalo in če-
tudi opozarjamo na to vprašanje na
vsakem zboru krajanov.

Lela 1981 smo bili obvcščeni, da
je trasa te pešpoti v zazidalnem
otoku MS lOpotrfena in daje ta ob-
javljen v Ur. I. 19861.

1983 je bilsklep o izvedbi pešpoli
vnešen v srednjeročni in lemi plan
občine.

Vmes je seveda kup sestankov in
papirnate vojske. Končna obrazlo-
žitevpaje, da za predmetno realiza-
cijo poti ni sredstev.

Če bi ponovno imeli pot, ki smo
jo že desetletja uporabljali, bi se
marsikaj spremenilo na bolje:

1. Otroci VVZ in OŠ Bl PRI-
DOBfLI NAJBOU VARNO
POTdo vrtca in šole, saj bi se s tem
izognili prometu na cesti X in XV
(protnet je vsako leto gostejši, cesti
pa, zoradi postavljenih ograj in ob
cesii parkiranih avtomobilov, čeda-
Ije oiji).

2. Tako otroci kot starejši občam
in tisti, ki za rekreacijo še ne morejo
nameniti veliko časa, bi s prehodom
nekaj deset metrov pridobili moi-
nost, da bi uporabljali rekreacijske
površine v bližnjem gozdičku.

3. Trenmno je onetnogočeno tudi
posredovanje gasilcev ob eventual-
nem požaru, saj je C. X (kjer so hi-
dranti) popolnoma odrezana od
gozdička, kakor tudi od hiš na nje-
govem obrobju.

4. hognili bi se nepotrebnim spo-
roin s prizadetimi lastniki, ki zogra-
jujejo sporno pot. Prilagamo tudi
fotografijo, ki nazomo kaie, kako
nekateri (tov. Cros) z betonskim
zidom branijo »svojo« posest pred
interesi prizadelih sosedov.

5. Nenazadnje pa bi dobili zadoš-
čenje tudi krajani, ki so leta 1962 za
razširiiev ceste oz. »zo ureditev ob-
činskih poti, ki služijo javnim kori-
stim« darovafi prenekateri meler
lastne zemlje.

Ob takšnih argumentih denarna
sredstva ne morejo in ne smejo biti
izgovor. Če imamo natnreč dovolj
sredsiev za financiranje poii spomi-
nov in tovarištva, ki obsega nekaj
tisoč kv.m v rtaši občini in KS,
poiem pot, ki obsega nekaj deset
kv, m, ne more biti vprašljiva. V
prvotnih zagovorih naših interesov
pa smo celo pokazoli phpravljenosl
za sofinanciranje.

Nismo proli poti spominov in to- yj
varištva; čepa viamemo njeno upo- yi
rabo pod drobnogled (enkral lelno YJ
nuiožični pohod, rekreaiivna povr-
šina pa le za manjiino, ki si lahko r
la namen vzame veliko časa), pa je
naša pešpot potrebna pogoslo oz.
vsak dan po večkrat, vsem kraja-
nom.

Kar se tiče odkupa oz. nudenja
nadomestnih zemljišč prizadetitn
lastnikom, je bil la sirošek prisoien
mdi pri urejanju PST.

Polrebujemo torej nasvet, kakšna
poi bi bilu učinkovitejša od uradne.
Izgubili smo ie zanpanje v uradne
postopke, saj več Im ne obrodijo že-
Ijenih sadov — ieprav so intercsi
tudi od druibe priznani kol npravi-
čeni.
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